
 
Dagsorden skolebestyrelsesmøde mandag d. 28.2.2022 

kl. 18.15-20.45 afd. Søndre 

 

Afbud:  

Referent:  

 

Elevråd deltager i punkt 1-3 

0. Godkendelse af dagsorden  
Godkendelse af referat   
5 min 

Godkendt 
Godkendt 
 

 

1 Fra Elevrådet 
v. elevrådsmedlemmer  
10 min 

Bertram, afd. Stenderup:  
Ønsker en svævebane 
Hoppepude, trampolin 
Armgang 
Forhindringsbane 
At få beachvolley-banen op – den er ubrugelig nu. 
Stolper til flere hængekøjer 
Air condition 4. kl. 
 
Kiana: 
Ønsker mere plads til udskolingen med mulighed for indendørs og 
udendørs afslapningsområder. 
 
Der er iskoldt inden i udskolingsklasserne. Døren ud til 
Tinghusgade er altid åben i frikvartererne. 
 
Ønskerne er noteret og tages med videre. 
 

2 Timefordeling og 
skemamodeller 
v. skoleleder 
15 min 

Der pågår fortsat en indfasning af nye timetal i folkeskoleloven.  I 
udskolingen blev der sidste år opgraderet nogle fag, fx geografi og 
biologi.  
Det, der sker i år er omkring håndværk og design, hvor 
madkundskab ikke længere er en del af H&D. Dette i en proces, 
hvor den gamle lov for h&d udfases. 
Indfasningen pågår over flere skoleår for at sikre, at eleverne ikke 
kommer til at mangle timer i et helt skoleforløb. 
 
Vi kører hos os fortsat forkortet skoledag. 
 
Når der kommer mere h&d bliver der pres på medarbejdere, der 
kan undervise i h&d og vi var nødt til at tage billedkunst ud af den 
holderokade, der kører på mellemtrinnet. Skolen er samtidig også 
gået fra at være 3-sporet til at være 2-sporet. 
 
Ringetiderne forsætter som de gør nu på afd. SØ. Der skal på afd. 
ST være en pædagogisk drøftelse på kommende afdelingsmøde 
om lektionslængde. Det tages op på SB herefter. 
Skemaer godkendt af bestyrelsen. 



 
3 Valg til SB – status 

v. formand 
15 min 

Jeanett, Dorthe, Margit, Jannie og Nina genopstiller. Jeanett kun 
for 2 år. De øvrige for 4 år. 
Kenneth og Anne-Marie, René genopstiller ikke. 
 
Der skal bruges 7 og nogle suppleanter.  
 
 
Der skal således findes +2 medlemmer. Heraf 1 fra børnehaven 
(=en der vælges af og blandt). Hvis der er kampvalg ift. dette, er 
det kun Stenderups forældre, der må stemme.  
 
Der skal være 1 i SB, der repræsenterer: 

• Skolen i Stenderup 

• Skoledelen på SØ 

• Center på SØ 
 
Man stille op for en 2-årig eller 4-årig periode. 
 
Frist for kandidatopstilling er onsdag d. 4/5. I løbet af marts/april 
håber vi, at vi kan få kandidatnavne. 
 
Der er valgmøde hos os d. 25/4 kl. 19.30. Hvis kandidaterne er 
fundet forinden, stiller Søren og Dorthe op. Det afgøres endeligt 
på SB-møde d. 4/4, hvor det sættes på som punkt igen.  
 
Det foreslås at få elevrådet på banen til at få spurgt deres 
forældre, om de ikke vil stille op.  
 
Valgbestyrelsen består af Dorthe, Maggie og Søren, der står for 
formalia omkring SB-valget. 
 

4 Opsamling fra sidste SB-møde 
Politisk opgave – status 
 
Centerombygning status 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Der er ikke kommet noget nyt ift. den politiske opgave endnu. 

I morgen vil der i centeret være et oplæg om rammen for 

ombygningen, og næste tirsdag vil der være en workshop ift. 

hertil. 

Byggeudvalget, som består af medarbejderrepræsentanter, 

skoleleder, afdelingsleder, pedel og folk fra forvaltningen, har 

været samlet.  

I slutningen af maj skal der afleveres et projektbeskrivelse for 

ombygningen til cheferne, hvorefter det er ude af vores 

hænder.  

Der er afsat tid til at besøge andre skoler med specialcentre. 

Det foregår i april. 



 
 
 
 
Ringetid ST morgen, erfaringer 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SFO-tilfredshedsundersøgelse? 
 
30 min 

Der skal bygges om, mens elever og lærere er tilstede.  

Der er bekymring for prisstigning på byggematerialer. 

Der står nogle ude foran om morgenen og der er nogle, der 

kommer dryssende. De kommer for hyggens skyld, så det er af 

lyst, de kommer. 

Det foregår stille og roligt inden for. Der er ikke kø ved 

køleskabet.  

Jeanett oplever at der er morgener, hvor der er kaos.  

Indskolingen har ikke noget halvtag, de kan gå ind under, mens 

de venter på, at døren åbner. 

På afd. SØ er dørene ved hovedindgangen også låst, og her 

foregår det roligt. 

Jeanetts opmærksomhed har været om eleverne kan få andre 

vilkår. 

På afd. SØ møder færre op tidligt, og det giver færre konflikter 

for undervisningsstart. 

Tilsynspørgsmålet er et forsikringsspørgsmål og spørgsmål om 

ro og orden på skolen. 

Line er sporet ind på opgaven og går i gang med den, når hun 

er frisk igen. Spørgerammen ligger stort set klar. Fra SB er 

Dorthe med ind over opgaven. Der skal udarbejdes en tids- og 

handleplan herfor. Line og Søren kontakter Dorthe. 

 

5 Økonomi  
Regnskab  
Budget – drift og normering 
Orientering   
v. skoleleder 
30 min 

Samlet set er der for regnskab 2021 på kr. 636.420. Det er 

søndres almendel og SFO, der giver overskuddet. Der mangler 

en ½ mill. på centeret. Der er her brug for flere medarbejdere 

end der gives penge til. Stenderup har givet ca. kr. 200.000 i 

underskud. Pengene overføres til skolen. 

Budget 2022 forelagt og gennemgået. Bilag er udsendt herom 

forud for mødet.  

Der er i bestyrelsen særligt en opmærksomhed på, at centeret 

budgetteres med et underskud på knap kr. 800.000. Har 

forvaltningen mon blik for denne problematik? Der ses en 

elevpris, der burde sættes op med 20.000 kr. pr. elev. Opgaven 

i centeret løses for hele kommunen. 

Samlet set satses der på et overskud på kr. 558.278.  

Budgettet er godkendt af bestyrelsen. 

 



 
6 Tiltag i relation til udeområder 

v. skoleleder 
15 min 

Overskud 2021 er tænkt til at opgradere udeområderne 

omkring udskolingen (terrasser ud for hvert kl. lokale, 

multibane) samt SFO-legearealer ved hytten.  

Der skal være nabo-høring ift. placering af multibanen. 

Bestyrelsen nikker til denne disposition. 

7 Status medarbejdere og 
ansættelser 
Status 
v. skoleleder 
10 min 

Der har været ansættelsessamtaler til ny bh.kl. leder, og der er 

ansat en, der allerede starter d. 1/3. Hertil var der 19 ansøgere. 

Der er ansat en bh. kl. leder til taleklassen. 

Der mangler at blive ansat en pædagog til indskolingen.  

Der er ansat en støtte til et enkeltintegrationsprojekt i 

udskolingen. 

En pædagog på afd. ST har sagt op. 

Samlet set mangler der pt. at blive ansat 3 pædagoger. 

Sygemeldinger: der er pt. 4 langtidssygemeldinger.  

8 Meddelelser  
• Formanden  
• Afdelingerne i 

almendelen 

• Specialafdelinger  
• SFO og USFO  
• Ledelsen 

5 min 

 
Ingen 
 

9 Evt.  
Herunder punkter til kommende 
møde 
5 min 

Ferieåret 2022-2023 – børnene skal starte senere op efter nytår. 
Det er lidt pudsigt.  
Der har været en snak blandt nogle forældre om, at en lærer 
havde en hund med. Forældrene er nysgerrige på om der var en 
hundeordning på en bestemt årgang. Forældrene blev ikke 
oplevet som brokkende ift. det. Maggie har foreslået, at eleven 
kan gå til elevrådet. 
Ledelsen ser, at det er nødvendigt at drøfte rammerne for at 
medarbejdere medbringer hund i skolen. Der er mange børn, der 
har haft gavn af det.  
Der er kommet en henvendelse fra en forælder omkring en del 
uro i en 7. årgang samt en del vikardækning. Skolen mander netop 
op med ekstra mandskab på denne årgang, men kan ikke holde for 
sygdom. 
Skole og forældre laver sessions med oplæg og drøftelser med SB 
ift. SB’s arbejde. Udfylder vi det vi kan/skal. Prisen er kr. 10.000. 
Kigge i vores årshjul. Mål og fælles afsæt. 
 
Næste møde: 
Trafikundervisning 
Valg til SB 



 

 

Kommende møder: 

Ordinære møder 

April   mandag 4.4.  kl. 18.15-20.45 afd. Søndre 

Maj                  mandag 16.5.  kl. 18.15-20.45 afd. Stenderup 

Juni   mandag 20.6.  kl. 18.15-20.45 afd. Søndre 

 

_______________________                                                    _________________________ 

 Dorthe Meier                                                                              Jeanett Hye 

 

______________________                                                        ________________________ 

Janni Matthiassen                                                                        René Brændstrup                                                                        

 

______________________                                                         ________________________ 

Margit Schröter                                                                             Kenneth Horsbøl 

 

_______________________                                                       ________________________ 

Nina Kjær Madsen                                                                        Gitte Barkholt 

 

_______________________                                                       ________________________ 

Benny Madsen                                                                              Bente Wutborg  

 

_______________________                                                        ________________________ 

Elevrepræsentant                                                                          Elevrepræsentant 

 

_______________________                                                        __________________________ 

Dorthe Rohwer                                                                               Søren Rahbek 

Kursus for ny bestyrelse i Skole og forældre regi (fx okt/nov) 
 

 Eventuelle personsager  

 Næste møde 
Præsentation af leder (LDU) 

 


